



Terms and Conditions

1. These terms and conditions apply to all offers unless otherwise specified.
2. The offer is valid for bookings until 15 August 2026 for stays until 31 October 2026.
3. The offer is subject to availability and substitutions of an equal or higher value may be offered.
4. You (and your spouse/partner) must be between 28 and 65 years of age with a minimum combined annual income of USD 100,000.
5. The offer cannot be combined with any other offer and is non-refundable, non-transferrable, not redeemable for cash, non-assignable and non-exchangeable. It cannot be used for group bookings.
6. The offer is applicable on accommodation, hotel taxes and service charge only. Any other expenses incurred will have to be paid by you.
7. Employees of Anantara Vacation Club and their immediate families, existing Anantara Vacation Club Points Owners, existing A-Explore and A-Exchange Members, Club Discovery and Club Discovery Plus Members, Club Explorer Phuket and Club Explorer Thailand Plus Members, and persons who have attended the Anantara Vacation Club preview presentations within the past twelve (12) months are not eligible to participate in this offer.
8. You can only accept one offer per household unless otherwise specified.
9. The offer provides a discounted rate in return for compulsory attendance at and completion of an Anantara Vacation Club preview presentation lasting approximately 90-120 minutes during your stay. If married or in a life partnership, you are required to participate in the presentation together with your spouse/partner.
10. In the event that you (and/or your spouse/partner) fail to attend or complete an Anantara Vacation Club preview presentation for whatever reason during the stay and/or

الشروط والأحكام

1. تُطبّق هذه الشروط والأحكام على جميع العروض ما لم يتم تحديد خلاف ذلك.
2. يسري العرض على الحجزات التي تتم حتى 15 أغسطس 2026، على أن تتم الإقامة في موعد أقصاه 31 أكتوبر 2026.
3. يخضع العرض للتوفر، وقد يتم تقديم بدائل بقيمة مساوية أو أعلى.
4. يجب أن يتراوح عمرك (أنت وزوجتك أو شريكك) بين 28 و65 عامًا، وأن لا يقل دخلكما السنوي المشترك عن 100,000 دولار أمريكي.
5. لا يمكن جمع العرض مع أي عرض آخر وهو غير قابل لاسترداد قيمته النقدية أو التحويل أو الاستبدال نقدًا أو التنازل عنه أو الصرف. لا يمكن استخدام العرض للحجوزات الجماعية.
6. يُقدّم العرض على الإقامة والضرائب الفندقية ورسوم الخدمة فقط، ويتعيّن عليك سداد أي تكاليف أخرى يتم تكبدها.
7. لا يكون مؤهلاً للمشاركة في هذا العرض كل من موظفي نادي عطلات أنانتارا وأفراد أسرهم المباشرين، وأصحاب نقاط نادي عطلات أنانتارا الحاليين، وأعضاء A-Exchange و A-Explore الحاليين، وأعضاء Club Discovery و Club Explorer، وأعضاء Discovery Plus، Club Explorer Thailand Plus و Phuket، والأشخاص الذين حضروا العروض التقديمية لنادي عطلات أنانتارا خلال آخر 12 شهرًا.
8. يمكن قبول عرض واحد فقط لكل أسرة ما لم يتم تحديد خلاف ذلك.
9. يُقدّم العرض بسعر مخفّض مقابل الحضور الإلزامي وإتمام العرض التقديمي لنادي عطلات أنانتارا، والذي تستغرق مدته من 90 إلى 120 دقيقة تقريبًا خلال إقامتك. وإذا كنت متزوجًا أو مرتبطًا بشراكة، فيتعيّن عليك المشاركة في العرض التقديمي مع زوجتك أو شريكك.
10. في حال عدم حضورك (و/أو حضور زوجتك/شريكك) أو عدم إتمام العرض التقديمي لنادي عطلات أنانتارا لأي سبب كان أثناء الإقامة و/أو عدم استيفاء شروط الأهلية و/أو في حال عدم الحضور، فلن تكون مؤهلاً للاستفادة من هذا العرض، وسيتم خصم رسوم إدارية على أساس أفضل سعر مرر لدينا (عن كل ليلة) من البطاقة الائتمانية المستخدمة لإجراء الحجز.



- meet the eligibility requirements and/or in the event of a no-show, you will no longer be eligible for this offer, and an administration fee of our best flexible rate (per night) will be charged to the credit card used to process the booking.
11. Anantara Vacation Club will verify eligibility prior to confirming a reservation.
 12. A surcharge is payable for stays during peak season (such as festive periods or Chinese New Year) and seasonal holidays.
 13. An additional USD 50 per night will be payable for stays on a Thursday, Friday and/or Saturday night.
 14. Additional charges are payable for requested room upgrades and extra nights. For more information, please contact Anantara Vacation Club's reservation centre at +971 4 540 1241 or email at preview.avcbk@anantaraclub.com.
 15. Only one amendment per booking is permitted and must be made twenty-one (21) calendar days or more before the arrival date to avoid a No-Show Administration Fee of the best flexible rate (per night). A flat rescheduling fee of USD 99 will apply and be charged to the credit card used to process the booking.
 16. All fees and charges must be paid in full at the time of booking using an Emirates NBD credit card.
 17. Anantara Vacation Club reserves the right to vary the terms and conditions of this offer and/or to suspend or terminate the offer and/or vary the offer at any time at its reasonable discretion.
 18. In the event of any inconsistency between these terms and conditions and any brochure, marketing or materials relating to this offer, these terms and conditions shall prevail.
 19. Bookings completed by 31 July 2026 will receive the following:
 - **Bangkok:** Manohra Cruise Dinner for 2 guests valued at THB 6,000.
11. سيتحقق نادي عطلات أنانتارا من الأهلية قبل تأكيد الحجز.
 12. يتم احتساب رسوم إضافية على الإقامات خلال موسم الذروة (مثل فترات الاحتفالات وعيد رأس السنة الصينية) والعطلات الموسمية.
 13. يتم احتساب مبلغ إضافي قدره 50 دولارًا أمريكيًا عن كل ليلة إقامة توافق يوم الخميس، أو الجمعة و/أو السبت.
 14. يتم احتساب رسوم إضافية عند طلب ترقية الغرفة أو إضافة ليالي إضافية. للمزيد من المعلومات، يُرجى التواصل مع مركز حجوزات نادي عطلات أنانتارا على الرقم 971 4 540 1241 + أو عبر البريد الإلكتروني preview.avcbk@anantaraclub.com.
 15. يُسمح بإجراء تعديل واحد على كل حجز، ويجب إجراؤه قبل 21 يومًا تقويميًا أو أكثر من تاريخ الوصول لتجنب رسوم عدم الحضور الإدارية التي يتم فرضها على أساس أفضل سعر مرّن (لليلة الواحدة). ويُطبق رسم ثابت على إعادة جدولة الحجز بقيمة 99 دولارًا أمريكيًا، وسيتم تقييده على البطاقة الائتمانية المستخدمة لإجراء الحجز.
 16. يجب دفع جميع الرسوم والأجور كاملة وقت الحجز باستخدام بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني الائتمانية.
 17. يحتفظ نادي عطلات أنانتارا بالحق في تغيير شروط وأحكام هذا العرض و/أو تعليق العرض أو إنهائه و/أو تغيير العرض في أي وقت وفقًا لتقديره المعقول.
 18. في حال وجود أي تعارض بين هذه الشروط والأحكام وأي كتيب أو مواد تسويقية أو أي مواد أخرى متعلقة بهذا العرض، تسود هذه الشروط والأحكام.
 19. تحصل الحجوزات المكتملة في موعد أقصاه 31 يوليو 2026 على ما يلي:
 - **بانكوك:** عشاء على متن سفينة "مانوهرا" لشخصين، بقيمة 6,000 بات.
 - **كوه ساموي:** قسيمة "كوكو تامز" بقيمة 3,000 بات لاستخدامها خلال الإقامة.
 - **بالي:** رصيد بقيمة 3,000 بات للاستخدام داخل المنتجع خلال الإقامة.
 - **بوكيت:** تجربة Banana Beach Snorkeling لشخصين، بقيمة 5,000 بات.



- **Koh Samui:** THB 3,000 Coco Tam's voucher to be used during the stay.
 - **Bali:** THB 3,000 resort credit to be used during the stay.
 - **Phuket:** Banana Beach Snorkeling experience for 2, valued at THB 5,000.
20. Stays completed by 30 September 2026 will receive the following:
- **Bangkok:** THB 4,000 resort credit to be used during the stay.
 - **Koh Samui:** THB 4,000 resort credit to be used during the stay.
 - **Bali:** A complimentary room upgrade to a One-Bedroom Pool Villa (subject to availability).
 - **Phuket:** A complimentary upgrade to a One-Bedroom Pool Villa (subject to availability) on a Two-Bedroom Apartment Suite booking or Two-Bedroom Pool Villa on a One-Bedroom Pool Villa booking.

20. تحصل الإقامة المكتملة في موعد أقصاه 30 سبتمبر 2026 على ما يلي:

- **بانكوك:** رصيد بقيمة 4,000 بات للاستخدام داخل المنتجع خلال الإقامة.
- **كوه ساموي:** رصيد بقيمة 4,000 بات للاستخدام داخل المنتجع خلال الإقامة.
- **بالي:** ترقية مجانية إلى فيلا بمسبح وغرفة نوم واحدة (حسب التوفر).
- **بوكيت:** ترقية مجانية إلى فيلا بمسبح وغرفة نوم واحدة (حسب التوفر) عند حجز جناح شقيقي بغرفتي نوم، أو إلى فيلا بمسبح وغرفتي نوم عند حجز فيلا بمسبح وغرفة نوم واحدة.